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Referent Kirsten S. 
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 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af 
dagsorden samt 
underskrift 
referat fra den 
2.10.23  
 

Dagsorden godkendt.  
Referat fra sidste møde underskrevet. 

2. Sekretærskifte 
 

Der skal ske udskiftning af sekretær, da den nuværende flytter. 
Vivi Træholt bliver ny sekretær. 
Paw indtræder som bestyrelsesmedlem.  
 

3. Orientering 
 

Forslag om dørtelefoner faldt ved urafstemningen.  
42,5% har stemt. 67 stemte nej og 40 stemte ja. 
I forhold til vandretstående vinduer har det i det store hele hjulpet, at 
kontoret har sendt brev ud. 
Storcontainer i uge 42. Containeren var slet ikke fuld. Måske skyldtes det, 
at vejret var rigtig dårligt i hele opstillingsperioden. 
Cykel-/barnevognsindsamling: den gav en hel del. Flere har hentet deres 
ting igen. 
Pedellerne er i fuld gang med at plante nyt i bedene og robotterne er 
blevet hentet ind. 
Der er kommet en forespørgsel om en ladcykel til kørsel med mindre børn. 
Den vil ikke kunne komme i kælderen. Enige om, at vi godt vil give 
dispensation til, at den må stå i skuret, med den klausul, at hvis der bliver 
brug for pladsen til elscooter/elcykel inden for målgruppen i hht. 
Husordenen, så skal den fjernes igen. 
 

4. Evaluering 
temamøde 
25.10.23 
 

Det om IT-sikkerhed var rigtig fint. 
Paw efterlyser gode emner, der kan bruges på et tema-møde. 
Vivi fortalte kort om det kursus, hun havde været på som ny i bestyrelsen. 
Vivi var generelt tilfreds med kurset. 
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5. Social 
helhedsplan 
 

Der er kommet besked fra Mia Butler, at ansøgningen til Landbyggefonden 
er nu færdig og alle de afdelinger, den kan omhandle, er nu med. 
Der begynder en ny 4-årig periode pr. 1.1.24. 
Vi får besked, når det er gået endeligt igennem. 
 

6. Renovering 
gårdene 
 

KN har kun fået tilbagemelding fra HP om træerne ned mod den sorte sti. 
De bliver fældet, som det kan komme til at passe. 
Mødet ang. gårdene er der ikke sket mere med. 
KN vil foreslå et møde med HP, hvor vi lige kan samle trådene. 
KN og Lisbeth kan holde det møde med HP. 
Lisbeth samler trådene i et oplæg, som kan sendes til HP inden mødet. 
HP har haft kontakt til havearkitekten, der er parat til at komme med et 
forslag til plantevalg. 
 

7. Aktivitetsudvalget 
 

Der er ikke så meget på programmet. 
Det vil være godt, hvis der kan findes nogle flere, der har lyst til at gå ind i 
udvalget. 

8. Eventuelt 
 

Der er indtil videre aftalt et ekstra internt møde den 4.12.23, hvor der kan 
arbejdes videre med gårdrenoveringen. 

 


